
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 171 af 12. december 2018 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

8. januar 2019 
J.nr. 2018 - 7314 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 171 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes på baggrund af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 40 om mindrepro-

venu ved videreførelse af batterifradrag for elbiler og af svar på SAU alm. del – spørgsmål 

42 om afskaffelse af minimumssats i registreringsafgift for elbiler redegøre for, hvor store 

indtægter der vil være fra henholdsvis benzinbiler, dieselbiler, elbiler og pluginbiler til re-

gistreringsafgiften akkumuleret og årligt i 15-årsperioden. Ministeren bedes kun regne på 

et scenarie, hvor der er 1 mio. elbiler. 

 

Svar 

Skatteministeriet har ikke aktuelt et grundlag for at opdele indtægterne fra registreringsaf-

ten mv. på hhv. benzin-, diesel-, el- og plug-in hybridbiler, de kommende 15 år.    

 

Det er dog forventningen, at et sådant arbejde vil komme til at indgå i det kommende 

kommisionsarbejde vedr. grøn transport. 
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